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 מועצת באר יעקב

 ישיבת מועצה  תמלול

 62מן המניין  מס' שלא  מישיבת מליאה 

 21.12.20שהתקיימה ביום שני, 

 בתיכון "נווה נחום"   21:15בשעה 

 

 משתתפים: 

 ראש המועצה   –מר גוזלן ניסים 

 מ"מ וסגן ראש המועצה   –מר פרנקו מוטי 

 משנה לראש המועצה    –מר בוסקילה אברהם 

 צה  סגן ראש המוע – מר גונגרדי ג'קי

 חברת מועצה   –גב' עידית גינדי שטרוזמן 

 חברת מועצה  -גב' מזרחי טלילה  

 חבר מועצה   –מר ניגוס אבבה 

 חבר מועצה   –מר אבנר ברק 

 חברת מועצה   -גב' שלומית שלסקי 

 חברת מועצה    –גב' עדי גם זו לטובה 

 חבר מועצה  -מר לביא ניסן 

 :  חסרים 

 ש המועצה  סגן רא –מר נועם ששון 

 חבר מועצה   –מר דודי לוין 

 נוכחים: 

 גזבר המועצה  –רו"ח דני אורן 
 מבקר המועצה   –מר משה מזרחי 

 ע.ראש המועצה   -מר יוסי בוארון 
 מזכירת מנכ"ל    -גב' קורל ג'ואנשיר

 
 חסרים:  

 
 יועמ"ש –עו"ד אילנית הומינר 
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 סדר יום:

 2021אישור תקציב 

 פרוטוקול 

 )מדברים ביחד( 

חמש דקות שקט ותשומת לב, שאני אוכל  להגיד כמה דקות את מה   : גזבר-י אורןנדמר 

על    ן המניישצריך להגיד וברשותכם נצביע. יש ישיבת מועצה שלא מן  

שהרא2021 תקציב  כמו  דיונים  עבר  הזה  התקציב  אני .  לכולכם  יתי 

תוואי   איזה  כולל  הפנים.  במספר  דיונים  כולל  מיולי  החל  חושב. 

נחות  ביקש מאתנו. וזה תקציב לא פשוט. יש בו כמה ה שמשרד הפנים

יסוד שאנחנו נצטרך לעבוד עליהם כדי שהם יקרו. בסדר. התקציב עבר  

עם כל מי שרצה לשבת איתי, ישב. כל מי שרצה לקבל הסברים קיבל.  

שרצה הגיע אלי. מי שרצה הגיע אלי. בנוסף לכל הדיונים שעשינו.   כל מי

ר הדיונים שעשינו עם חלקכם עלו פה עוד  בנוסף לוועדת הכספים לאו

ילקתי לכם את כמה עדכונים נוספים שנערכו אחרי וועדת הכספים. ח

הדף. למי שלא זוכר תקציב עובר בשינוים או שלא בשינויים. ותמיד  

זה   שינוים  לנו  השינויים  יש  דף  את  לכם  חילקתי  ראשונה.  שנה  לא 

יש בקשה של ראש לכם  בדף הזה שחולק  יש  לעוד    המוצע,  המועצה 

בעצם  היא  הבקשה  זה.  על  לדון  ואפשר  פה.  כתוב  שלא  אחד  שינויי 

אל מאה  להוריד  להקצות  וצריך  פדגוגי.  למונטסורי  נוספים  שקל  ף 

עילות ספורט  מאה אלף שקל איפה שהוא. וההצעה שלי זה להוריד בפ

במקום   יהיה  225  –  325תחרותי.  הספורט  שכל  ובמקום  הוא   600. 

 י בשלוף מאה אלף אחרים לתת. עכשיו אני אסביר,  . אין ל500יהיה 

 מאושר.  מר מוטי פרנקו: 

 זה על הנחיה או על עוד שיפוצים ושדרוגים.  : עידית גינדיגב' 

יש להם, חובה. כי זה  לא קשור לשיפוצים. מדובר על הנחיה פדגוגית.   מר ניסים גוזלן: 

 שלו. תהייחודיובית ספר שמאבד את 

 יש לי עוד שאלה.  רגע אני  עידית גינדי:  'גב
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 גם לי יש שאלה קטנה אחרי עידית. : גב' שלומית שלסקי

 היום. אז אני,     אני רק אמרו לי בשקט שאני היחידה שלא צעקתי  עידית גינדי:  'גב

 נסים בתקציב השוטף בתב"רים. לא. שיפוצים לא נכ : גזבר-מר דני אורן

 600-מ  500-ממי שאתה מוריד ללא שכחתי. שתי שאלות. הספורט הע עידית גינדי:  'גב

 בת המונטיסורי יישב במתנ"ס איפה הוא יישב. לטו

איך  : גזבר-מר דני אורן להחליט  אפשר  עכשיו  במועצה.  יושב  התקציב  במועצה.  לא. 

 מפעילים את התקציב הזה. אפשר באמצעותנו. 

זה שאלה מצוינת. אנחנו רוצים שנגיד כל אחזקת המתקנים והטפול  מר מוטי פרנקו: 

ספורט ה יהיה תחת השפע. אנחנו רוצים שפעולות ספורט שקשורות לפעולות  ז

 גם ראש המועצה,  תהיסטורי תחרותי במועצה. 

 שאלה, אבל שמת פה איקס שקלים אתה מוריד את זה מהמתנ"ס. קי גונגרדי: 'מר ג

 לא. למתנ"ס יש את ההקצבות שלו. : גזבר-ורןמר דני א

קשור אחד לשני. אנחנו  ורט של חוגים זה לא  המתנ"ס יש לו את הספ מר מוטי פרנקו: 

רוצים פה לראות עמותות את מכבי תל אביב הפועל ירושלים. כמו שעיר גדולה 

 הולכת להיות.  

שבתוך עידית גינדי:  'גב אומר  וזה  אומר,  שאתה  למה  אתחבר  אני  אתה    אז  המועצה 

 צריך להקים מחלקת ספורט.

עד  רואה מאה אלף שקל. זה מש  לכן את רואה שכר ספורט את מר מוטי פרנקו:  רה. 

שיאשרו אותה. איך אמר ראש המועצה בדיוק אפילו גם משרה מלאה. יאשרו  

אותה במרס אפריל. משרד הפנים יהיה משרה של מנהל מחלקת ספורט במועצה.  

 . כמו שהיה פעם היסטורי

 עלות זה משרה מלאה. יפה.  262 עידית גינדי:  'גב

ף של איזי חמו, למשל שמופיע טכנית שם. צריך  ה שכר נוסלא. יש שמ : גזבר-מר דני אורן

להעביר אותו לסביון. אני אזכיר לכם תמיד בשכר וגם שאלה אותי עדי. תמיד 

לפעמי האלה  התזוזות  ואז  מקום  שהוא  באיזה  עובד  קולטים  אנחנו  ם בשכר 

 משגעות את השכל. אבל אני יודע להסביר את התזוזות.
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ורט. זה לא לרכז. אנחנו גם יודעים להסתכל על תוספת הספאז זו רק   עידית גינדי:  'גב

 מספרים של עלויות.  

 כן טלילה. : גזבר-מר דני אורן

 שאלה, חינוך דיפרנציאלי אתם יכולים להסביר לי במה מדובר. טלילה מזרחי:  'גב

יש   פרנקו: מר מוטי  תקשיבי  זה.  על  ועלתה  חכמה  היא  חינוך  אשת  אסביר.  אני 

 נוצרו מכל סיבה שהיא.  תקציבים שהשנה לא 

 סיבות קורונה.  : גזבר-מר דני אורן

בעיקר סיבות קורונה. לא נוצלו. על מנת לא לפספס אותם וכן אני יכול   מר מוטי פרנקו: 

ם עכשיו בשנת התקציב  . על מנת להשתמש בהם גומכוחותינלהגיד טלילה היא  

י. לדוגמא. הקרובה, ושלא ילכו לאיבוד. הסעיפים האלה הם חינוך דיפרנציאל

מלגה  עוד  לתת  רוצים  אנחנו  למידה.  מרכזי  להקים  עכשיו  רוצים  אנחנו   נגיד 

לסטודנטים סתם דוגמא, זה בעצם מילה כוללנית לכל מיני סוגי פרויקטים של 

 חינוך.

 אלף, 100חת את המאה אלף האלה מפה. יש פה למה לא לק טלילה מזרחי:  'גב

 רה, שבי למה. נגיד אם יש יתאבל אם יש לנו יתרה. תח  מר מוטי פרנקו: 

 למונטסורי לא. אבל זה  טלילה מזרחי:  'גב

 אז לקחנו מהספורט.  מר מוטי פרנקו: 

ה מר ניסים גוזלן:  את  שנמצא  עד  קיים.  שלא  משהו  מהספורט  בספורט   225-לקחנו 

 ייקח זמן.

 הגדלנו בספורט יותר ממה שהיה צריך. אז הקטנו את הגודל. מר מוטי פרנקו: 

מה זה קליטה בקהילה. מי זה מי מנהל את זה, מי מוביל את זה. אבבה  גינדי: עידית  'גב

 בעצמו.

 לא. יש ברוך מנהל הקליטה. ברוך מנהל הקליטה.  מר ניסים גוזלן: 

בק : גזבר-מר דני אורן עוד  רק  יש  עכשיו  נוסף, שראש המועצה טוב,  עדכון  או  שה אחת 

 יסביר אותו לאור השיחה שהייתה לו עם החשב.  

 מי שרוצה לשאול עכשיו זה הזמן לפני שאני מסכם בסדר. גוזלן:  יסיםמר נ

 מה יש לשאול דיברנו על הכל. קי גונגרדי: 'מר ג
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 ניסים לא צריך לסכם. הוא מסכם יפה. מר ניסן לביא: 

 )מדברים ביחד( 

אז אנחנו נסכם ככה, חשוב שזה יאמר, ועוד יותר. תראו, אנחנו השנה   גוזלן:  מר ניסים

, חשב המלווה לצורך העניין לא ילווה אותנו יותר מהמועד שנקבע לו 21הזאת  

  21לפברואר זה מבחינתנו. זה אומר שאת תקציב    28, כנראה  לפני שנה, שזה

אנחנו עדיין  מזאת  יתרה    אנחנו כולנו צריכים להיות אחראיים. זה אחד. שניים,

בדיוק כמה  יודעים  לא  אנחנו  עיצומה של מגפת הקורונה.  נהיה בתוך  כנראה 

הכנסות יהיו מה זה ישפיע סופית. איך אנשים יצאו מהמגפה הזאת. לקראת 

יוני ספטמבר. אני צופה שייגמרו החיסונים ונקווה שאין מוטציה נוספת. וזה  

ולנו נעבור אותו בחיסונים חסון עדר שכמה שאני מקווה. ושבאת כולנו נצא מה

היא שנה מאתגרת. לכן   21הלוואי שלפני. לכן אני צופה ששנת    1.9עד אני מעריך  

נסנדל   שאנחנו  הוא  שלנו  בכל   20הרעיון  אומרת  זאת  הפעולות.  ברמת  אחוז 

כל הדברים  על תשלומי חשמל,  על שכר. לא מדברים  לא מדבר  אני  הפעולות 

אחוז כרגע, שאם נראה    20בפעולות לסנדל  נחנו רוצים  הקשיחים והידועים. א

בחצי השנה הראשונה של   דוגמא  עומדים 21שההכנסות  יהיו כאלה שאנחנו   ,

בציפיות בהתאם לתחזית של התקציב. אנחנו רוצים תקציב מאוזן ולגלות מה  

 שנקרא ריסון תקציבי. ריסון ואחריות. 

וא מבקש. הוא תיכף  בשביל מה ה  החשב המלווה. ואתם תגידו אוקי מר מוטי פרנקו: 

לא פה. אבל אנחנו צריכים גם לעבור את משרד הפנים. ואנחנו צריכים את ברכת  

הדרך שלו בחודשיים וחצי שהוא עוד פה. אנחנו גם מאמינים בזה. הוא אומר  

ובצדק תקשיבו יש לכם הכנסות על הפיק. יש לכם הוצאות על הפיק. אני מבקש  

שרד הפנים והוא רפרנט משרד הפנים פה, ם להמליץ במכדי שאני אוכל לעזור לכ

 שזאת הבקשה/ דרישה שלנו. ואנחנו נגיע איתו,  

זאת  מר ניסים גוזלן:  יחד.  שלנו  בתיעדוף  סעיפים  באיזה  תקציבים  לשחרר  ונתחיל 

המשימה. בסדר. אז שתדעו שאנחנו על פניו לשם הולכים. מבחינת פעולות של  

 התקציב. בסדר. אז אני בעד. 
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השכר   : זו לטובהגב' עדי גם  סעיפי  שני  את  יש  התקציב  בתוך  שוב  שואלת.  שאני  סליחה 

 כלומר שהצבענו עליהם מקודם. 

 אפילו שהצבעת על תקציב על הסעיף שכר תצביעי בנפרד. מר מוטי פרנקו: 

 אז מה שגובר זה בסופו של דבר התקציב שהוא בעד זה.  גב' עדי גם זו לטובה:  

 ובר.  סעיף ההפרדה ג מר מוטי פרנקו: 

 ת להוציא אותו לפועל. בהנחה ואת לא מאשרת.את לא חייב דובר:

את   מר ניסים גוזלן:  אישרת  תקציב  ומאשרת  מצביע  את  עכשיו  שאם  אומר  לא  זה 

הוא, שעליו  רכיב מסוים שזה  יש שמה  השכר שלו. את אישרת את התקציב. 

 . מותר. מצביעים בנפרד. ושם נתת את דעתך. מותר להצביע על תקציב ונגד משהו

 בבעד התקצי : גב' עדי גם זו לטובה

 350  ןמיליושקל.    ןמיליובעד. ואני גאה שתקציב החינוך זינק בעשרה   מר מוטי פרנקו: 

 ומשהו אלף שקל. 200נוספו לבתי הספר לפדגוגיה ולחינוך. 

 אתה גאה גם בנו.  קי גונגרדי: 'מר ג

שיתוף פעולה שיש לנו גם  בוודאי. איזה שאלה. זה לא היה קורה בלי   מר מוטי פרנקו: 

וועדת החינוך. זה לא היה קורה בלי שיתוף פעולה מדהים  עם טלילה ואבנר. ב

שיש לי עם עידית ועם יגאל המדהים הזה מהנוער. אני אומר את זה בקטע באמת  

לא גוזמה. אני מקווה שלא תתקעו אותנו בסעיפים המותנים. ואנחנו נלחם על 

יב מאוד קשה, של שנה מאד לא פשוטה לבאר זה שזה לא יהיה ככה. אבל בתקצ

שקל שזה בור ואפילה. ומי שפגש אותך יודע את זה. ראש   ןמיליו  9קב. עם  יע

מבט אליך. אני יודע השיחות לא פשוטות.    מישירהמועצה אני אומר לך את זה  

ובקטע הזה אני אומר לכם החינוך היא אבן שואבת של ישוב. אנשים באים גרים 

וך חינוך חינוך חינוך. ניקו לי את הבית כן ניקו לי לא ניקו. חינ  בישוב, אומרים

אנשים באים לגור בישוב, ועוזבים ישוב בשביל חינוך. ואני חושב שאנחנו עושים 

המופת. המצוינות  תוכניות  גם  האחרונה  בשנה  מאמץ  ממר"מ   פה  הכיתת 

 שהבאנו. אנחנו מתחילים לראות את הזינוק בחינוך. 
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אתה גאה אבל אני חושב שזה  י רוצה לענות לך רגע מוטי. אני מאוד שמח שאנ מר ניסן לביא: 

תעודת עניות למועצה, שיש בתי ספר שלא מתועדפים אני אקרא לזה, ואפילו  

 ברמה של מוזנחים. מצד המועצה. 

 נותנים להם קרוונים.  מר ניסים גוזלן: 

 שניה. רגע. והיה לנו שיחה על זה. מר ניסן לביא: 

ארגנו : מר מוטי פרנקו ביקש  שהוא  שחיה  קורס  שגם  ניסן  לחרדי.    אגב  שחיה  קורס 

 המנהלת סירבה לקבל אותו. 

 זה חוק של משרד החינוך.  דובר:

אמרה לא רוצה. אצלי כל ילד הוא ילד. אם הוא    ההשחייהבאנו את   מר מוטי פרנקו: 

 בבוקר או בערב בנוער. אם יש לו כיפה שחורה. סרוגה או שיש לו,

 לצערי הרב זה לא קורה.  : מר ניסן לביא

 לק שלי אתה יודע שכן. בח מר מוטי פרנקו: 

 רגע, תרשו לי לסיים עם ההצבעות כדי שהחלק הטכני ייגמר. אתה בעד.  : גזבר-מר דני אורן

 אני בעד. מר מוטי פרנקו: 

 אני בעד. אבנר:

 בעד : גב' שלומית שלסקי

פשוט לא רגועה. אני חייבת  רוצה רק לשאול. תוכניות אקדמיות. אני   טלילה מזרחי:  'גב

 מה זה. 14תי הספר, עמוד להבין. תוכניות אקדמיות בב

עם   מר מוטי פרנקו:  שנכנס  עד  כרגע.  הצוותים  לגבי  זה  אקדמיה  תוכניות  אנחנו 

 הפרויקט של הסטודנטים. 

 אבל יש לנו עיר אקדמית זה סעיף נפרד. טלילה מזרחי:  'גב

רק מר מוטי פרנקו:  אקדמיה  עיר  זה  לא  את    זה  מדריכים  אנחנו  כי  סטודנטים.  בלי 

 הצוותים.

 אז כמה קיבלה עיר אקדמית? ילה מזרחי: טל 'גב

עיר אקדמיה. היום באופן עקרוני לא מכניסים סטודנטים לבתי הספר.  מר ניסים גוזלן: 

 זה כל הבעיה. וגם בגלל הקורונה.
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ליחו לגייס  האמת זה לא רק בגלל הקורונה ראש המועצה. הם לא הצ מר מוטי פרנקו: 

 ו את זה.אותי לגמרי. הם הבטיח ביאססטודנטים. וזה 

הם עוד ניסו לפני הקורונה.    2019-בקורונה עוד יותר. אבל קל וחומר ב מר ניסים גוזלן: 

 זה העניין. 

 )מדברים ביחד( 

ומראש  מר מוטי פרנקו:  מהמנכ"ל  משהו  לבקש  רוצה  אני  נועל  שאתה  לפני  רגע, 

ואיך שהוא  לפתחךורים זה חשוב. כי זה הגיע היום המועצה. קיבלתי פניות מה

לגל לגלעד. וההחלטה שם לא מקובלת עלי. אני אדבר עם גלעד. אבל אני  התג

 רוצה הנחיה של ראש המועצה. 

 זה לא קשור לישיבה. את הישיבה נעלנו. ננעלה הישיבה.  : גזבר-מר דני אורן

 

 ישיבה נעולה

 

 


